
Zápis ze školní rady 
 
Dne : 10. 10. 2011 
přítomni : Mgr. Martin Střelec 
Bc. Vladimíra Jakimeczová 
Ivana Heřmánková 
Mgr. Jiří Slavík 
Ing. Pavel Řepa 
Mgr. Dagmar Holubová 
Mgr. Klára Šedivá 
 
 
1.  Úprava školního řádu 
- článek 5. 5 
 
vyškrtnutí návrhu na výchovné opatření ve formě veřejně prospěšných činností v rámci školy 
pro neukázněné žáky. 
 
Diskuze ke Školnímu vzdělávacímu programu: 
 
- zatím jde o přechodnou podobu ŠVP  
 článek 2. 4. diskuze k absolventské práci: kladné reakce ze strany žáků, učitelé však 

nebyli úplně připravení. Absolventská práce se píše z důvodu motivace žáků k dobrému 
a aktivnímu ukončení ZŠ. Výběr tématu je dobrovolný. Žáci musí napsat minimálně 10 
stran. Stejný koncept úpravy jako v diplomové práci. 

 Diskuze o slovním hodnocení žáků ( jaká slova se při hodnocení žáků mají užívat a jaký 
význam mají používaná slova) 
- diskuze o vyskytnutí návykových látek ve škole 
- diskuze o průběhu inspekce v ZŠ  
 
Závěr kontroly inspekce v ZŠ: 
 
- špatný stav hřiště družiny ZŠ ( byl zadán projekt na obnovení  hřiště) 
- hloubková kontrola pedagogických přístupů: 
Proč dochází k tak velkému  rozdílu  ve výsledcích  žáků při přestupu z páté do šesté 

třídy? 
Z tohoto důvodu bude svolána zvláštní pedagogická rada a připravuje se plán spolupráce 
mezi učiteli 1. a  2. stupně. Tato spolupráce má zajistit hladký přechod žáka z prvního na 
druhý stupeň. 

  
Hlasování o výroční zprávě : 
pro: 6 
proti: 0 
 
Hlasování o školním řádu 
pro: 6 
proti: 0 
 
Hlasování o školním řádu: 
pro : 6 
proti : 0 
 
Zápis provedla : Klára Šedivá 




